
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Protokoll för styrelsemötet i Gävleborgs Bridgeförbund. 
 
 
Torsdagen den 9 september kl 17:00 i Gävle BK:s lokal 
 
 
Närvarande: 
 
Vera Enbarr VEN 
Joakim Guldbrand JGU 
Ann Axell AAX 
Per Malmström PMA (Ordf.) 
 
 
 
§ 1 Ordförande förklarade mötet öppnat 
 
§ 2 Styrelsen fastställde dagordningen 
 
§ 3 Föregående protokoll lades till handlingarna. 
 
§ 4 Beslut som tagits via mail. Bidrag till spel i Örebro samt beslut att sponsra DM-dam med 
100 kr/par. 
  
§ 5 Ekonomi: Ekonomin är god enligt Vera. 
 
§ 6 DM - tävlingar 2010/2011 Bidrag lämnas till juniorverksamheten i länet och nationella 
tävlingar. Inte internationella därför avslås Daniels ansökan. DM-veteraner i Söderhamn klart. 
DM-lag 2010/2011: Vi skall försöka få fler lag till DM. Sponsring av DM-mix tar vi beslut vid 
nästa möte. 
 
§ 7 Allsvenskan Div 4: Ny inbjudan/upplägg kommer att skickas till klubbarna för att få med 
fler från Hälsingland. Vi har fått in några personer som kan ställa upp och vara tävlingsledare. 
Det kan vara spelande tävlingsledare och extra tävlingsledare på telefon för att inte döma ev 
eget lag. Vi ska gå ut med tydligare inbjudan till denna spelform. 
 
  
§ 8 Sanktioner: Hudik BK Silver 16/10 -10. Gävle BK Silver 2/1 -11. Hudik BK Hudikliga 
2010/2011. 
 
§ 9 Länsrallyt: Det kommer att hållas en avslutningstävling med dubbla poäng. Man räknar 
sina 10 bästa tävlingar varav 5 skall vara ordinarie silver = 42 brickors. DM-par och individuell 
finalerna räknas. Samma beräkning som föregående år.  
 
§ 10 Utbildningshelg 13-14 november 2010. Kommer hållas i Gävle BK:s lokal. Inbjuden bl.a. 
Roger Viklund. Vi skall uppmana klubbarna att betala bidrag till resa och logi för att få 
deltagare som bor utanför Gävle att stanna kvar mellan lördag och söndag.  
 
§ 12 Hemsidan Spader: Protokoll kan läggas ut på spader, det kommer som PDF format. 
Kolla Bollnäs. 
 
§ 13 Synpunkter från klubbarna i Distriktet: Hudik har kommenterat resorna i Div 4. 
 
§ 14 FSB Distriktsträff 27-28/8: Mycket bra enligt Per. Rapport kommer 
 



 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

§ 15 Övrigt: Gemensam buss till Örebro nästa år inom distriktet. Vera tycker vi skall 
kontrollera intresse för detta. Och höra om Förbundet ev kan sponsra del av kostnaden. 
Deltagande i JSM-par: Daniel och Sofie från Bollnäs, Olle från Sandviken. Jocke från 
Skutskär och Alexander från Gävle har inte lämnat besked ännu. 
 
§ 16 Nästa möte: Den 6 november kl 10:00 Gävle Bk:s lokal. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vid Protokollet  
 
 
 
 
 
 
Ann Axell      Per Malmström 


